
 

ACTA D’ACORDS DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE SOLIDARITAT I 
COOPERACIÓ INTERNACIONAL 
 

Convocatòria: 14 de novembre de 2024 a les 20 h al Centre Cívic de Malgrat 

Lloc: Centre Cívic de Malgrat 
 

Ordre del dia: 
 
1- Aprovació de l'acta de la sessió anterior si s'escau 
2- Retorn Jornades Solidàries 
3- Pressupost municipal destinat a Cooperació 2025 
4- Torn obert 
 

Membres del Consell assistents: 

 
Entitat Persona representant 

Justícia i Pau Jordi Bayarri  

Mans Unides Eduard Fontrodona 

Amics de l'Índia Montserrat Verdura  

Càritas Malgrat Salvador Gras  

ASMS Josep Gelpí 

SED Marta Maset 

SED Gemma Arís 

Malgrat Acull Mercè Aubanell 
Partit Polític Persona representant 

ERC Ramir Roger  

MeM Josep Aymerich 

PSC Jordi Farré  

PP Ana Vega  

PP Héctor Pérez 

JxM Carol Amate 

CUP Enric Zaldo 

  
Ajuntament Persona 

Regidora de Solidaritat Mireia Hernández  

Regidor d’Acció Social Jofre Serret  

Cap de l'Àrea de Qualitat de Vida Jordi Vila 

 

A les 8 en punt del vespre la presidenta del Consell de Solidaritat i Cooperació 
Internacional de l’Ajuntament de Malgrat de Mar (CSCI), Sra. Mireia Hernández, obre la 
sessió, actuant com a Secretari el Cap de l’Àrea de Qualitat de Vida. 



 

1- Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

S’aprova l’acta de la sessió anterior, amb l’abstenció de Justícia i Pau que opina que 
el format d’acta d’acords no és adequat. El Secretari del Consell exposa que el 
format d’acta no ha canviat en els darrers anys i que donada la manca de personal 
de la Regidoria és el millor que es pot fer. 

 

2- Retorn jornades solidàries 

Donada l’absència d’algunes de les persones que podrien retre exposar el 
desenvolupament de les jornades solidàries s’acorda que es farà arribar un resum 
de les mateixes per correu electrònic als membres del CSCI. 

 

3- Pressupost municipal destinat a Cooperació 2025 

La Regidora de Solidaritat i Cooperació Internacional, exposa que tot i haver 
sol·licitat aproximadament 6.000 euros per activitats de Solidaritat i Cooperació i 
73.000 euros pel Fons de Solidaritat no creu que l’equip de govern pugui donar 
resposta a aquesta petició. 

El Sr. Bayarri exposa la campanya en favor del 0,7% impulsada pel Fons Català de 
Cooperació. 

Diferents membres recorden que el Ple va aprovar per unanimitat incrementar 
gradualment les partides de Solidaritat i Cooperació fins aproximar-se al 0,7%. 

El Sr. Farré exposa la voluntat del govern d’incrementar les partides i donar 
compliment a l’acord plenari. 

Per unanimitat s’acorda donar suport a la petició de la regidora que dona 
compliment a l’acord plenari en virtut del qual s’incrementava el pressupost 
gradualment fins aproximar-se al 0,7%. 

 

4- Torn obert 

La Regidora exposa que l’Ajuntament té la voluntat de fer una aportació econòmica 
per pal·liar les catàstrofes ocasionades per la DANA al País Valencià.  

 

A les 21 h la presidenta del Consell aixeca la sessió. 


